



شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع. MAJAN GLASS COMPANY S.A.O.G.

C.R.No.: 3/19456/6
Tax card No - 8070324, TIN - 4890
VATIN: OM1100003384



س.ت رقم ٣/ ١٩٤٥٦/٦
رقم بطاقة ضريبية : ٨٠٧٠٣٢٤
رقم تعريف دافع الضرائب: ٤٨٩٠
رقم الضريبة: OM11٠٠٠٠٣٣٨٤

Announcement to Shareholders of Majan Glass Company SAOG

Majan Glass Company SAOG announces to its shareholders that the Financial Services Authority has granted its approval to proceed with the compulsory acquisition of the remaining shares, based on the Authority's letter No. (H K M/177/2025) dated 4 February 2026, and in accordance with Articles (62) and (63) of the Takeover and Control Regulations.

Accordingly, Emerald National Investment SPC will take the necessary steps to implement the compulsory acquisition of the remaining shares in accordance with the applicable regulatory framework.

Any material developments in relation to this matter will be disclosed in due course in accordance with the applicable regulatory requirements.

For Majan Glass Company SAOG

Authorised Signatory





شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع. MAJAN GLASS COMPANY S.A.O.G.

C.R.No.: 3/19456/6
Tax card No - 8070324, TIN - 4890
VATIN: OM1100003384



س.ت رقم ٣/ ١٩٤٥٦/٦
رقم بطاقة ضريبة : ٨٠٧٠٣٢٤
رقم تعريف دافع الضرائب: ٤٨٩٠
رقم الضريبة: OM11٠٠٠٠٣٣٨٤

إعلان إلى مساهمي شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع.

تعلن شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع. لمساهميها بأن هيئة الخدمات المالية قد أصدرت موافقتها على مباشرة إجراءات الاستحواذ الإجمالي على الأسهم المتبقية، وذلك استنادًا إلى خطاب الهيئة رقم (ه خ م/١٧٧/٢٠٢٥) المؤرخ في 4 فبراير 2026، ووفقًا لأحكام المادتين (62) و(63) من لائحة الاستحواذ والسيطرة.

وعليه، ستقوم شركة الزمرد الوطنية للاستثمار ش.ش.و. باتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ الاستحواذ الإجمالي على الأسهم المتبقية، وذلك وفقًا للأطر والضوابط التنظيمية المعمول بها

وسيتم الإفصاح عن أي تطورات جوهرية تتعلق بهذا الشأن في حينه، وفقًا للمتطلبات التنظيمية المعتمدة .

عن شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع.

المفوض بالتوقيع

